

輔導科 108 年度 10 月份機關研究看板

The Research Bulletin Board in October, 2019

1. 108 年度第 2 次志工組訓暨座談會

The 2019 2nd Correctional Volunteer Training and Symposium

10 月 14 日下午於行政大樓 2 樓大會議室舉辦本所 108 年度第 2 次志工組訓暨座談會，邀請國立臺北大學陳祖輝助理教授，演講主題為「對修復式司法應有的認知與矯正志工運用之可行性」，活動由副所長主持，共計有 22 名志工參加。

In the afternoon of October 14, the center held the 2019 2nd correctional volunteer training and symposium in the conference room of the center. We invited the assistant professor Zu-Hui Chen to give the speech “The Right Recognition to the Restorative Justice and the Feasibility of Using the Correctional Volunteers”. The speech was hosted by the deputy superintendent and there are 22 volunteers attending the activity.

相關照片



相關照片



2. 108 年科學實證之毒品犯處遇及復歸轉銜觀摩會：北區場
The 2019 2nd Evidence-Based Treatment and Return to the Society Conference: the Northern Session

10 月 28 日本所奉矯正署指示，於臺大醫院國際會議中心辦立 108 年科學實證之毒品犯處遇及復歸轉銜觀摩會：北區場，活動由署長主持，共計有 195 名反毒相關人士參加。

On October 28, we held the 2019 2nd evidence-based treatment and return to the society conference: the northern session in the NTU international conference center. The conference was hosted by director of the Agency of Corrections, Ministry of Justice, and there are 195 related professionals and volunteers attending the conference.

相關照片



相關照片



